
Protokół z XXXV Sesji 
Rady Dzielnicy XVII, 
„Wzgórza Krzesławickie”, 
os. Na Stoku 15
z dnia 24 października 2013r. godz. 1730 

Porządek obrad XXXV Sesji Rady Dzielnicy XVII:
1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:

 
4.1. podziału  środków  w  ramach  zadania  powierzonego  „Prace  remontowe  gimnazjów

szkół podstawowych i przedszkoli” na rok 2014
4.2 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Wzgórzach 

zgodnie z pismem ML-02.7123.160.2013.BS 
4.3 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Wzgórzach 

zgodnie z pismem ML-02.7123.286.2013.BS 
4.4 zawarcia  umowy najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ul.  Kantorowickiej 

zgodnie z pismem ML-02.7123.231.2013.BS 
4.5 zawarcia  umowy najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ul.  Kantorowickiej 

zgodnie z pismem ML-02.7123.215.2013.BS 
4.6 propozycji zmian w projekcie nowego Statutu Rad Dzielnic Miasta Krakowa

4.7 korekty planu finansowego wydatków Dzielnicy na 2013 rok
4.8 korekty  podziału  środków  na  zadaniu  powierzonym  „Prace  remontowe  dróg, 

chodników i oświetlenia” w roku 2013 
4.9 podziału  środków  na  zadaniu  powierzonym  „Prace  remontowe  dróg,  chodników

i oświetlenia” w roku 2014 
4.10 podziału  środków  w  ramach  zadania  powierzonego  „Tworzenie,  modernizacja

i utrzymanie ogródków jordanowskich (osiedlowych placów zabaw) oraz zieleńców 
i skwerów wraz z małą architekturą” na rok 2014

4.11 podziału środków w ramach zadania powierzonego „Lokalne wydarzenia kulturalne” 
na 2014 rok 

4.12 autobusu linii 422
5. Interpelacje i zapytania
6.  Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  20  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając wszystkich zebranych.
Obecni wg załączonej listy.



ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
W imieniu Zarządu Przewodniczący zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad Sesji 
projektu  uchwały  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy
ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-02.7123.327.2013.BS
Przedstawiony porządek obrad radni przyjęli jednogłośnie pozytywnie. 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Radni przyjęli protokół  z ostatniej Sesji bez uwag

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.4.1.  podziału  środków  w  ramach  zadania  powierzonego  „Prace  remontowe  gimnazjów
szkół podstawowych i przedszkoli” na rok 2014
Projekt Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. Pozytywna opinia Zarządu. 
Pani Chruściel zapoznała zebranych z genezą projektu uchwały.
Radni  jednogłośnie pozytywnie  podjęli  uchwałę  w sprawie  podziału środków w ramach zadania 
powierzonego „Prace remontowe gimnazjów szkół podstawowych i przedszkoli” na rok 2014

ad.4.2.  zawarcia  umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os.  Na Wzgórzach zgodnie
z pismem ML-02.7123.160.2013.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.160.2013.BS 

ad.4.3.   zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie
z pismem ML-02.7123.286.2013.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.286.2013.BS

ad.4.4. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 
pismem ML-02.7123.231.2013.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-02.7123.231.2013.BS 

ad.4.5.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie
z pismem ML-02.7123.215.2013.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 
Radni podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy
ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-02.7123.215.2013.BS 

Na Sesję przybyła p. Lucyna Madej

ad.4.6. propozycji zmian w projekcie nowego Statutu Rad Dzielnic Miasta Krakowa
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej
Przewodniczący zreferował zebranym projekt uchwały.
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie propozycji zmian w projekcie nowego 
Statutu Rad Dzielnic Miasta Krakowa



ad.4.7. korekty planu finansowego wydatków Dzielnicy na 2013 rok
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty planu finansowego wydatków 
Dzielnicy na 2013 rok

ad.4.8.  korekty podziału środków na zadaniu powierzonym „Prace remontowe dróg, chodników
i oświetlenia” w roku 2013
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 
Przewodniczący poinformował zebranych, iż projekt tej uchwały dostosowuje środki finansowe na 
poszczególnych zadaniach do kwot jakie  powstały po przetargach.
Radni  podjęli  uchwałę  w  sprawie  korekty  podziału  środków  na  zadaniu  powierzonym  „Prace 
remontowe dróg, chodników i oświetlenia” w roku 2013

ad.4.9.  podziału  środków  na  zadaniu  powierzonym  „Prace  remontowe  dróg,  chodników
i oświetlenia” w roku 2014
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  podziału  środków  na  zadaniu 
powierzonym „Prace remontowe dróg, chodników i oświetlenia” w roku 2014

ad.4.10.  podziału  środków  w  ramach  zadania  powierzonego  „Tworzenie,  modernizacja
i  utrzymanie  ogródków jordanowskich  (osiedlowych placów zabaw) oraz  zieleńców i  skwerów 
wraz z małą architekturą” na rok 2014
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie  podziału środków w ramach zadania 
powierzonego  „Tworzenie,  modernizacja  i  utrzymanie  ogródków  jordanowskich  (osiedlowych 
placów zabaw) oraz zieleńców i skwerów wraz z małą architekturą” na rok 2014

ad.4.11.  podziału środków w ramach zadania powierzonego „Lokalne wydarzenia kulturalne” na 
2014 rok
Projekt Komisji Kultury ,Oświaty, Sportu i Turystyki. Pozytywna opinia Zarządu 
Głos zabrali: p. A. Dziedzic, p. R. Chruściel
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie  podziału środków w ramach zadania 
powierzonego „Lokalne wydarzenia kulturalne” na 2014 rok

ad.4.12. autobusu linii 422
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu 
Przewodniczący  Komisji  Praworządności  zapoznał  zebranych  z  genezą  powstania  projektu 
uchwały.
W temacie projektu uchwały głos zabrali: p. W. Wojnarski, p. L. Zaleński, p. R. Chruściel
Następnie Przewodniczący zapoznał zebranych z pismami jakie wpłynęły do Rady Dzielnicy XVII 
w przedmiotowej sprawie.
W dalszej  kolejności  głos  zabrali  p.  R.  Chruściel  oraz  p.  A.  Zdziebko,  który  zgłosił  wniosek 
formalny o zamknięcie dyskusji.  Wniosek został  przyjęty w głosowaniu: za – 10,  przeciw – 3, 
wstrzymało się  - 5. 3 osoby nie brały udziału w głosowaniu. 
Następnie  głos  zabrały  osoby,  które  zapisały  się  do  głosu  przed  głosowaniem nad  wnioskiem 
formalnym,  a  mianowicie:  p.  G.  Rojewski,  p.  A.  Dziedzic,  p.  L.  Madej,  p.  J.  Kolasa,
p. W. Wojnarski, p. L. Zaleński
Radni  podjęli  uchwałę  w  sprawie  autobusu  linii  422  w  głosowaniu:  za  –  13,  przeciw  -  2,  
wstrzymało się – 4. 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu.
Przewodniczący  poinformował  zebranych,  iż  wszelkie  wnioski  dotyczące  autobusu  linii  422, 
zgaszone  na  piśmie,  zostaną  rozpatrzone  przez  Komisję  Praworządności  i  Bezpieczeństwa 
Publicznego Rady Dzielnicy XVII.  



ad.4.13. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 
z pismem ML-02.7123.327.2013.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-02.7123.327.2013.BS

ad.5. Interpelacje i zapytania
Brak

ad. 6. Oświadczenia i komunikaty
W tym punkcie zabrał głos p. W. Wojnarski w sprawie zasadności kursowania autobusu linii 422 w 
godzinach popołudniowych pod Szpital Okulistyczny. 
Przewodniczący poprosił Radnego o stosowny wniosek w tej sprawie, który zostanie przekazany 
pod obrady Komisji Praworządności Rady Dzielnicy XVII.
Następnie Przewodniczący poinformował zebranych o problemie dotyczącym wiaty przystankowej 
na przystanku „Wadów – Szkoła” i swoich interwencjach w tej sprawie.

Przewodniczący zapoznał zebranych z następującą korespondencją:
– kartką z pozdrowieniami od Zespołu Pieśni i Tańca Nowa Huta
– zaproszeniem ze Szkoły Podstawowej nr 129 na uroczyste obchody 95 rocznicy Odzyskania 

Niepodległości 

Następnie Przewodniczący Komisji podali terminy posiedzeń komisji w miesiącu listopadzie 2013r:

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 12 i 25.11.2013r.
Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 06 i 20.11.2013r
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 04 i 18.11.2013r. 
Komisja Spraw Mieszkaniowych - 21.11.2013r
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych - 14.11.2013r
Komisja Ochrony Środowiska - 13.11.2013r.

Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
28 listopada 2013r. na godz. 1730 

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował  za 
przybycie i o godz. 1930 zamknął posiedzenie XXXV Sesji Rady Dzielnicy XVII.

Protokołowała:

Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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